



国际喷印产业发展高峰论坛

International Inkjet Printing Industry Development Forum

主题：数码喷印新技术、新应用、新未来

同期活动：2014 迪培思国际喷印·雕刻·标识技术展

嘉宾邀请函 Invitation

时间：2014年2月22日(14:00-18:00)

地点：广州广交会威斯汀酒店-豪华宴会厅



主办单位：中国印刷及设备器材工业协会喷墨印刷分会
中国工业喷印产业技术联盟
广州迪培思联合网络科技有限公司



嘉宾邀请函 I N V I T A T I O N

尊敬的先生/女士：

由中国印刷及设备器材工业协会喷墨印刷分会、中国工业喷印技术联盟、广州迪培思联合网络科技有限公司共同举办的“第二届国际喷印产业发展高峰论坛”将于2014年2月22日（星期六）在广州·广交会威斯汀酒店——豪华宴会厅隆重举行。

本届论坛将秉承上届的宗旨，继往开来，精益求精，以“国际喷印产业发展高峰论坛（IPF）致力打造一个汇聚全行业供应商、制造商及终端客户的大型沟通交流信息平台，积极促进行业健康快速发展”为宗旨，结合“数码喷印新技术、新应用、新未来”这一主题进行深入沟通、详细解读和分析。

2013年举办的第一届国际喷印产业发展高峰论坛在中国乃至世界引起广大的反响和好评，本届论坛从今年9月份起已正式启动，各项前期策划准备工作，国际喷印产业发展高峰论坛组委会正如火如荼的进行当中，我们将致力打造中国最具影响力的喷印行业年度盛会。我们亦诚挚邀请全球业内优秀企业代表等作为嘉宾参与本次峰会。期待您的拨冗赴会！

第二届国际喷印产业发展高峰论坛组委会

二〇一三年九月九日

Honorable Ladies and Gentlemen,

The 2nd International Inkjet Printing Development Forum will be held in Guangzhou Canton Fair Westin Hotel—Banquet Hall on Feb 22, 2014 (Saturday), which organized by Inkjet Printing Branch of China Printing and Equipment Industry Association, China Industrial Digital Printing Technology Union (CPTU) and Guangzhou D·PES United Network Technology Co., Ltd.

This forum will be adhering to the principle of last time and strive for perfection, the tenet as “The D·PES International Inkjet Printing Industry Development Forum (IPF) is committed to create a large communication and information exchange platforms for industry’s suppliers, manufacturers and end customers so as to promote the healthy and rapid development actively” for the purpose, combined with the theme in-depth communication and detailed explanation and analysis.

This forum topic is New Technology, New Application, New Future of Digital Inkjet Printing. And we will invite totally 300 professionals from all over the world to take part in the forum, including famous international suppliers/manufacturers of printhead, overseas and domestic manufacturers of inkjet printing machines, end customers, experts, scholars, media partners, etc. Herein, we sincerely welcome all professionals in inkjet printing industry from all over the world to attend this forum. Look forward to see you in 2014!

The 2nd International Inkjet Printing Industry Development Forum (IPF)

September 9th, 2013

会议简介/Brief Introduction

会议时间:	2014 年 2 月 22 日 (星期六) 下午 14:00-18:00
会议地点:	广州·广交会威斯汀酒店——豪华宴会厅
会议主题:	数码喷印新技术、新应用、新未来
主办单位:	中国印刷及设备器材工业协会喷墨印刷分会 中国工业喷印产业技术联盟 广州迪培思联合网络科技有限公司
会议规模:	300 位嘉宾代表参与
Forum Time:	Feb 22, 2014 (Saturday) 14:00pm-18:00pm
Forum Place:	Guangzhou Canton Fair Westin Hotel—Banquet Hall
Forum Theme:	New Technology, New Application, New Future of Digital Inkjet Printing
Organizers:	Inkjet Printing Branch of China Printing and Equipment Industry Association China Industrial Digital Printing Technology Union (CIPTU) Guangzhou D-PES United Network Technology Co., Ltd.
Forum Scale:	300 guests and participants will take part in it

会议宗旨/Forum Purposes

国际喷印产业发展高峰论坛 (IPF) 致力打造一个汇聚全行业供应商、制造商及终端客户的大型沟通交流信息平台, 积极促进行业健康快速发展。

The D-PES International Inkjet Printing Industry Development Forum (IPF) is committed to create a large communication and information exchange platforms for industry's suppliers, manufacturers and end customers so as to promote the healthy and rapid development actively.

参会嘉宾/Distinguished Guest

- 全球知名喷头供应商负责人及技术研发人员
- 全球喷印设备品牌制造商负责人及技术研发人员
- 中国喷印市场大型终端企业负责人
- 专家学者和媒体等
- Global famous printhead company principals and technical developers
- Global inkjet printing equipment brand manufacture principals and technical developers
- Large terminal enterprise principals in China inkjet printing market
- Academics and the media



会议五大功能/Five Big Functions

- 全球喷印行业最新市场信息、先进技术、产品应用及解决方案的爆炸性发布
- 探讨分享喷印行业发展新趋势，积极促进行业健康快速发展
- 喷印行业供应商、制造商及终端客户汇聚直面互动交流，促进产业链上下游共同发展
- 帮助参会单位全面展示先进技术及优势产品，宣传企业品牌形象
- 促进喷印行业企业间高效的沟通交流，帮助企业建立新型的商贸合作关系
- Release the latest global information of the inkjet printing industry, including the latest market information, advanced technology, product application and solutions.
- Discuss the latest development trends of inkjet printing industry, and boost the industry to develop healthily and rapidly.
- Suppliers, manufacturers and end customers face to face with interaction, and promote the common development of the whole industrial chain.
- Help attended enterprises to fully showcasing their advanced technology and competitive products, and promote the enterprise image.
- Promote the effective communication between enterprises, and help to establish new business relationship.

会议八大回报/Eight Big Returns

- 喷印全行业供应商、制造商及终端客户汇聚面对面直接交流的机会
- 打造全行业上下游顶级商务人脉关系网的机会
- 全方位宣传展示企业产品与实力，塑造企业品牌形象的机会
- 发布企业最新技术及产品，突出企业竞争优势的机会
- 吸引更多商务合作伙伴，促成双方或多方合作的机会
- 同潜在客户沟通交流，帮助企业开拓潜在市场的机会
- 吸取行业先进经验、获取有效市场信息的机会
- 帮助企业寻求各自行业市场需求的解决方案的机会
- Have opportunity to communicate face to face with suppliers, manufacturers and end customers in Inkjet Printing Industry.
- Have opportunity to create networking with all top business people in the whole industry.
- Comprehensively propagandize the enterprises' strength, and shape the brand image of the enterprises.
- Release the latest technology and products of the enterprises, and highlight the opportunity of enterprise competitive advantage.
- Attract more business partners, and establish new cooperation relationship.
- Help enterprises to develop their potential market through communication with prospective customers.
- Learn from the advanced experience and acquire more effective information.
- Help enterprises to seek for their solutions of market demand.

会议议程/Forum Agenda

第二届国际喷印产业发展高峰论坛

2014年2月22日 广州·广交会威斯汀酒店——豪华宴会厅

时间	会议议程
13:30-14:00	峰会签到
14:00-14:05	会议开幕
14:05-14:20	主办方致辞
14:20-14:55	主题演讲： 国际喷印产业时局与前瞻
14:55-15:20	主题演讲： 喷头应用的发展趋势及技术热点
15:20-15:35	休息时间
15:35-16:00	主题演讲： 当前最新的喷头技术及其应用分析
16:00-16:20	主题演讲： 数码喷印技术的创新以及前景分析
16:20-16:40	主题演讲： 数码喷印产品未来应用方向与分析
16:40-16:55	休息时间
16:55-17:25	高峰对话： 1. 新时代下喷印产业的机遇和挑战 2. 个性化消费需求下的技术创新 3. 中国喷印企业应如何规划未来发展之路
17:25-17:50	提问环节：观众遇到的问题以及专家支招
17:50-18:00	会议总结及结束语

（会议最终议程议题以现场实际宣布为准）

The 2nd International Inkjet Printing Development Forum

Feb 22, 2014 Guangzhou · Canton Fair Westin Hotel-Banquet Hall

Time	Forum Agenda
13:30pm-14:00pm	Sign in
14:00pm-14:05pm	Opening Speech
14:05pm-14:20pm	Organizers Speech
14:20pm-14:55pm	Keynote Speech: Foresight of International Inkjet Printing Industry
14:55pm-15:20pm	Keynote Speech: Development Tendency and Technical Hot Points of Printhead Application
15:20pm-15:35pm	Break Time
15:35pm-16:00pm	Keynote Speech: The Latest Technology and Application Analysis of Printhead
16:00pm-16:20pm	Keynote Speech: The Innovation and Prospects Analysis of Digital Inkjet Printing Technology
16:20pm-16:40pm	Keynote Speech: The Future Application Direction and Analysis of Digital Inkjet Printing Product
16:40pm-16:55pm	Break Time
16:55pm-17:25pm	Summit Discuss; 1.Opportunity and Challenge of Inkjet Printing Industry in New Age 2.Technological Innovation under Personalized Consumption Demand 3. How Chinese Inkjet Printing Enterprises Plan for the Future Development
17:25pm-17:50pm	Q & A: Audiences ask questions and Professionals answer
17:50pm-18:00pm	Conclusion

(The final agenda and speech is subject to the final announcement)



上届精彩回顾/Review



中国印刷及设备器材工业协会丝网印刷行业分会秘书长王健先生致开幕词
Mr. Wang Jian who is from Inkjet Printing Branch of China Printing and Equipment Industry Association has made an opening speech.



会场座无虚席

There was no single seat left empty.



XAAR 产品经理 Paul Wilson 演讲“新一代喷头技术与应用”

Product Line Manager Mr. Paul Wilson from XAAR has made a speech about “New Printhead Technologies and Applications”.



KONICA MINOLTA 市场营销部经理土桥一雄演讲“柯尼卡美能达卓越的喷墨技术”

Sales & Marketing Department Manager Kazuo Tsuchihashi from KONICA MINOLTA has made a speech about “The Finest IJ Technology in Digital Era”.



富士 Dimatix 大中国区销售总监谢曦演讲“SG1024（星光 1024 系列）喷头技术”
Great China Sales Director Mr. Charles Xie from FUJIFILM Dimatix has made a speech about “Print Head Technology of SG1024”.



RICOH RPS IJ 事业中国技术支援中心代表段立涛演讲“理光喷墨打印头技术创新过程”
Mr. Duan Litao from RICON PRINTING SYSTEM, LTD has made a speech about “Ricoh Print Head Technological Innovation Progress”.



爱普生(中国)有限公司 C&I 产品营销部产品营销科经理刘波演讲“最新工业与商业打印设备论述”
Product Marketing Manager Mr. Liu Bo from EPSON has made a speech about “The Discussion of Latest Industrial and Commercial Printing Equipment”.



JHF 副总裁颜长宁演讲“UV 环保打印——喷墨打印的潮流”
The Vice President Mr. Yan Changning from JHF has made a speech about “UV Environment Print has become a trend in Inkjet Industry”.



2014 第二届喷印产业发展高峰论坛嘉宾参会报名表

编号: _____

企业名称			
企业地址			
主营业务			
嘉宾姓名		职务	
联系电话		E-mail	
联系人		职务	
联系电话		E-mail	
传真		网址	
公司类别 (请打√)	☐ 供应商 ☐ 制造商 ☐ 贸易商 ☐ 代理/分销商 ☐ 终端客户 ☐ 其他_____		
出席身份 (请打√)	☐ 特邀演讲嘉宾 ☐ 与会嘉宾 ☐ 赞助商 ☐ 其他_____		
赞助类型 (请打√)	☐ 独家赞助商 ☐ 特约赞助商 ☐ 钻石赞助商 ☐ 白金赞助商 ☐ 指定用品赞助商 ☐ 指定服务赞助商		
赞助合作 特殊要求	如贵公司对赞助合作有何特殊需求, 请在此详细说明!		
特别说明	1. 请准确填写此《嘉宾参会报名表》(签字盖章)并通过 E-mail 或传真递交组委会。 2. 组委会在收到《嘉宾参会报名表》后, 将安排与参会嘉宾沟通具体参会事宜, 如有赞助, 则进一步洽谈赞助合作事宜, 并签订《赞助合作协议》。 3. 参会嘉宾根据参会须知及《赞助合作协议》的相关约定, 在指定期限将约定的款项电汇或交至组委会。赞助实物用品亦请在指定期限与组委会做好对接。		
国际喷印产业发展高峰论坛组委会 联系人: 梁嘉玮 电话: 86-20-89661836 转 814 手机: 86-13760776032 传真: 86-20-38023815 邮箱: dpes_china@vip.126.com		嘉宾签名: _____ (加盖公司印章) 日期: 年 月 日	

2014 The 2nd International Inkjet Printing Industry Development Forum (IPF) Application Form

Number: _____

Company Name			
Company Address			
Business Scope			
Participant Name		Job	
Tel		E-mail	
Contact Person		Title	
Tel		E-mail	
Fax		Website	
Company Type (√)	☐ Supplier ☐ Manufacturer ☐ Trader ☐ Agency/ Distributor ☐ End Customer ☐ Others		
Sponsor Type (√)	☐ Exclusive Sponsor ☐ Special Sponsor ☐ Diamond Sponsor ☐ Platinum Sponsor ☐ Designated Goods Sponsor ☐ Specified Services Sponsor		
Special Requirement About the Sponsored Cooperation	If you have any special requirement about the sponsored cooperation, please detail here! 		
Instruction	1. Please fill out the accurate application form (signed) by E-mail or fax to the organizing committee. 2. The organizing committee will arrange communication with the forum guests about the detail to attend. If there is any sponsorship, we will send our representative to discuss further patronage cooperation with you and sign the sponsorship agreement. 3. According to the 'notes for participants' and related conventions about the sponsorship agreement, forum guests telegraphic transfer the agreed amount or deliver to the organizing committee within a prescribed time limit. Physical products also docking with the organizing committee within the specified time.		
Organizer of International Inkjet printing Industry Development Forum (IPF) Contact: Ms. Kaywi Leung Tel: 86-20-89661836-814 Fax: 86-20-38023815 E-mail: dpes_china@vip.126.com	Signature: _____ (Seal) Date: _____		



国际喷印产业发展高峰论坛组委会

International Inkjet Printing Industry Development Forum

地址/Add：广州市海珠区新港东路1000号保利世界贸易中心西塔2208室

电话/Tel: 86-20-89661836转814 传真/Fax: 86-20-38023815